

## **ANNONCE OFFICIELLE**

Le Comité Directeur de l'ASBL/BBK est heureux d'annoncer aux Membres de l'Association (Effectifs, d'Honneur et Sympathisants) qu'il vient d'être signé un protocole d'accord de partenariat entre BBK/ASBL et une ONG internationale de Droit Britannique, dénommée SOUTH PEOPLE'S PROJECTS (SoPPro), en faveur d'un partenariat, en vue de doter les formations médicales dans quelques villages se trouvant dans le Territoire de Kutu (Province du Mai-Ndombe, RDC), des médicaments et des matériels hospitaliers, suivant l'accord de principe convenu entre SoPPro, Life for African Mothers (Cardiff, Pays de Galles/Royaume-Uni) et International Health Partners (London, Angleterre/Royaume-Uni).

**Pour BBK/ASBL,**

**Le Président, Ir Blaise MOMPÈRE KENTHA.**

CFR. : <https://www.facebook.com/groups/1617235298558463/>; <https://www.facebook.com/BBKasbl?ref=ts>

## **OFFICIAL STATEMENT**

BBK/ASBL MANAGEMENT COMMITTEE is pleased to inform their members, sponsors and trustees that he just signed a memorandum of partnership agreement between BBK/ASBL and SOUTH PEOPLE'S PROJECTS (SoPPro), an international NGOs legally registered in Britain, mainly for the projects and activities of equipping and supplying medicines, medical materials and any other project and activity to benefit to the villages located in the area of Kutu (Province of Mai-Ndombe, DRC), mainly following SoPPro's contacts with the two British NGOs "Life for African Mothers" (based in Cardiff, Wales UK ) and "International Health Partners (based in London, England/United Kingdom).

**For BBK/ASBL,**

**The President, Ir Blaise MOMPÈRE KENTHA.**